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Zapytanie 

 

w sprawie: utworzenia podwójnego przystanku na przystanku autobusowym Limanowskiego - Dw. 

Łódź Żabieniec 

 

 

W związku z interwencją mieszkańca zwracam się z pytaniem czy możliwe jest utworzenie 

podwójnego przystanku na przystanku autobusowym Limanowskiego - Dw. Łódź Żabieniec (0058)? 

W opinii mieszkańca długość peronu na to pozwala, a korzysta z tego przystanku kilka linii i wielu 

pasażerów przesiada się tam.   

 

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 

 

 

 

 

 


